



For immediate release:
7 July 2018

NABA Theatre unveils the most colourful show!

Phnom Penh, Cambodia, 7 July 2018 – Get ready to be dazzled in the world of brilliant colours as *Viva La Colours*, the latest edition of NABA Entertainment Spectacular show raises its curtain at NABA Theatre @ Naga2 on Saturday, 7 July. Be among the first to experience the most colourful show in town like no other!

Headlined by a highly talented international ensemble cast, *Viva La Colours* captivates your imagination with a unique blend of world class acts in colourful costumes, stunning light effects and technicolour projections in Cambodia's first 3D video mapping theatre! This charming, colourful brand new show promises to showcase an immersive journey of entertainment, art and illumination by combining an exciting medley of singing, dancing, acrobatics and magical acts.

Endless excitement and pleasant surprises are in store for everyone! Highlights include The Icarian Gamers, two Ethiopian brothers of the famous TV show Spain's Got Talent, who earned the esteemed Golden Buzzer for their gravity-defying acrobatics. This time, they will join the wildly entertaining Colombian performers, Dance Stars in putting up a jaw-dropping act that is not to be missed. Another spotlight for the evening will be The Wonder-Changers, a Russian double act featuring mystifyingly quick switches of costumes will perform alongside with Poker-The Magician from Taiwan.

Admission to the show is free for all! A total of 1,000 seats are available for each show on a first-come-first-served basis, so bring your families and friends along. This highly entertaining 5-star free show is suitable for audiences of all ages including children. Catch *Viva La Colours* from 7 July till 12 August at 7.30pm, Wednesdays to Sundays at NABA Theatre, Naga2.

Take advantage of the sensational 2-for-1 promotion on the 2Pangea dinner buffet from 5:30pm to 7:30pm every evening before the show. The restaurant, located opposite the NABA Theatre entrance on Level 2 of Naga2, boasts Phnom Penh's longest buffet spread, with 2 diners paying just \$33 (\$16.50 each after discount). The 2-for-1 promotion also applies to the lunch buffet at 2Pangea, daily from 12 noon to 2:30pm at \$28 for 2 persons. Free indoor parking is also available at Naga2.

###



About NagaWorld

With the latest expansion, NagaWorld now consists of 1,658 suites and deluxe rooms, 27 food & beverage outlets and clubs, two all-suite luxurious spas, the state-of-the-art, 2,000-seater NABA Theatre at Naga2, Cambodia's first underground shopping gallery operated by China Duty-Free Group, extensive entertainment services and premium meeting spaces.

For media enquiries or photos, please contact:

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>Ms. Phouk Solinda Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	--



សម្រាប់ចុះផ្សាយបន្ទាន់
៧ កក្កដា ២០១៨

NABA ផ្តល់ជូនការសម្តែងសិល្បៈចម្រុះពណ៌ដ៏អស្ចារ្យគ្នានពីរនៅកម្ពុជា!

រាជធានីភ្នំពេញ ថ្ងៃទី ៧ កក្កដា ២០១៨ ៖ គ្រឿងខ្លួនដើម្បីទទួលយកនូវអារម្មណ៍ដ៏ប្លែកពី ព្រឹត្តិការណ៍សិល្បៈចម្រុះពណ៌ Viva La Colours ដ៏មហាស្នារ្យនៅសាលមហោស្រព NABA នៅណាហ្គា ទី ២ ចាប់ពីថ្ងៃសៅរ៍ ទី៧ កក្កដានេះតទៅ! ក្លាយជាទស្សនិកជនដំបូងគេបង្អស់ដែលមកទស្សនាការ សម្តែងដ៏អស្ចារ្យនេះ! ចូលទស្សនាដោយសេរី!

ចូលរួមសម្តែងដោយសិល្បករ-សិល្បការិនីជាតិ និងអន្តរជាតិល្បីឈ្មោះជាច្រើនក្រុម ការសម្តែង លំដាប់ពិភពលោកនេះនឹងផ្តល់នូវទស្សនីយភាពចម្រុះពណ៌ដ៏ប្លែកមិនធ្លាប់មាននៅកម្ពុជាអមដោយ ការចាក់បញ្ចាំងភ្លើងចម្រុះពណ៌ និងរូបភាពវីដេអូ 3D mapping ដ៏ប្លែកភ្នែក! ការសម្តែងថ្មីស្រឡាង នេះ រួមមានការសម្តែងចម្រៀង រាំ និងសៀករហ័សកម្មដែលលោកអ្នកមិនធ្លាប់ទស្សនា ។

ជាពិសេស ពួកម៉ែបងប្អូនទាំងអស់ នឹងបានទស្សនាការសម្តែងលំដាប់ពិភពលោករបស់កំពូលអ្នកស ម្តែងសៀកលើអាកាសពីរនាក់បងប្អូនមកពីប្រទេសអេស្ប៉ាញនៃទ្វីបអាហ្វ្រិកដែលពួកគេបានធ្វើឲ្យទស្ស និកជនជុំវិញសកលលោកស្ទើរតែស្រស់នៅក្នុងកម្មវិធី Spain's Got Talent និងទទួលបានការចុចប៊ូតុង មាសពីគណកម្មការថែមទៀតផង! នៅពេលនេះ ពួកគេនឹងចូលរួមសម្តែងជាមួយក្រុមរាំដ៏រស់រវើក មកពីប្រទេសកូឡុំប៊ីប្រចាំណាហ្គាវើលដ៏ដែលធានាថាពិតជាប្លែក! ការសម្តែងសៀកដ៏មហាស្នារ្យ មួយទៀត គឺលោកអ្នកនឹងបានជួបជាមួយអ្នកសម្តែងសៀករហ័សដូចផ្នែកបន្ទោរមកពីប្រទេសរុស្ស៊ី ដែលពួកគាត់អាចប្តូរសម្លៀកបំពាក់ពីមួយឈុតទៅមួយឈុតក្នុងរយៈពេលតិចជាងមួយវិនាទី ២ ណាៈអ្នកសម្តែងសៀកសន្លឹកបៀមកពីតៃវ៉ាន់ក៏នឹងបង្ហាញវត្តមានផងដែរ ។

ចូលទស្សនាឥតគិតថ្លៃសម្រាប់គ្រប់គ្នា! ណាហ្គាវើលដ៏ ផ្តល់ជូនកន្លែងអង្គុយដ៏មានសុភាព ចំនួន ១.០០០ កៅអី មកមុនបានមុន! កុំភ្លេចនាំក្រុមគ្រួសារ និងមិត្តភក្តិមកជាមួយផង ។ កុមារក៏អាច ចូលទស្សនាការសម្តែងលំដាប់ផ្កាយ ៥ នេះបានផងដែរ ។ ការសម្តែងនេះ នឹងផ្តល់ជូនពីថ្ងៃទី ៧ កក្ក ដា រហូតដល់ថ្ងៃទី ១២ សីហា នៅម៉ោង ៧:៣០ យប់ ពីរៀងរាល់ថ្ងៃពុធដល់អាទិត្យ នៅសាល មហោស្រពលំដាប់ពិភពលោក NABA នៅណាហ្គាទី ២ ។

មុនទស្សនាការសម្តែង លោកអ្នកអាចមកពិសាប៊ូហ្វេអន្តរជាតិពេលល្ងាចនៅភោជនីយដ្ឋានប្រណីត 2Pangea ពីម៉ោង ៥:៣០ ល្ងាចដល់ម៉ោង ៧:៣០ យប់រៀងរាល់ថ្ងៃ ២ នាក់គិតថ្លៃ ១ នាក់ប៉ុណ្ណោះ! ភោជនីយដ្ឋានប្រណីតនេះ មានទីតាំងទល់មុខសាលមហោស្រព NABA នៅជាន់ទី ២ ណាហ្គាទី ២ ដែលជាភោជនីយដ្ឋានប៊ូហ្វេអន្តរជាតិដែលមានប្រវែងវែងជាងគេក្នុងរាជធានីភ្នំពេញ ២ នាក់ ចំណាយតែ ៣៣៥ ប៉ុណ្ណោះ (មានន័យថា ម្នាក់ចំណាយ ១៦,៥០៥ ប៉ុណ្ណោះ) ចំណែកប៊ូហ្វេថ្ងៃត្រង់ពី



ម៉ោង ១២ ថ្ងៃត្រង់ដល់ម៉ោង ២:៣០ រសៀល លោកអ្នកចំណាយតែ ២៨\$ ប៉ុណ្ណោះសម្រាប់ ២ នាក់ ។
ផ្តល់ជូនចំណាត់ថយន្តភតគិតថ្លៃផងដែរនៅក្នុងអាគារណាហ្គាទី ២ ។

###

អំពីណាហ្គាវើលដ៍

ជាមួយការពង្រីកបន្ថែមថ្មីចុងក្រោយ ណាហ្គាវើលដ៍ មានបន្ទប់ប្រភេទស្វីត និងដីលុច្យជាង ១.៦៥៨ បន្ទប់ ភោជនីយដ្ឋាន បារនីយដ្ឋាន និងភ្លឹប ២៧ កន្លែង មណ្ឌលស្បៀងប្រណីតពីរ សាលមហោស្រព NABA ដែលមាន ២.០០០ កៅអីនៅណាហ្គាទី ២ ហាងលក់ទំនិញរួចពន្ធប្រតិបត្តិការដោយក្រុមហ៊ុន China Duty Free Group ដែលជាផ្សារទំនើបក្រោមដីទីមួយក្នុងប្រទេសកម្ពុជាដែលមានលក់ទំនិញ ម៉ាកអន្តរជាតិល្បីៗ សេវាកម្សាន្តសម្បូរបែប និងសាលប្រជុំដែលបំពាក់ដោយបរិក្ខារទំនើបៗ ។ សម្រាប់សំណួរទាក់ទងនឹងការផ្សព្វផ្សាយ ឬរូបភាព សូមទាក់ទងមកកាន់ ៖

<p>Ms. Melanie Loong Senior Marketing Communications Manager Tel: (+855) 10 737 684 Email: melanieloong@nagaworld.com</p>	<p>កញ្ញា ភោគី សូលីនដា Brand Executive, Marketing Communications Tel: (+855) 15 61 88 86 Email: phouksolinda@nagaworld.com</p>
---	---



即日发布：
2018年7月7日

炫彩夏日歌舞秀 于 NABA 歌剧院亮眼登场

金边7日讯，在这7月7日，金界特别为您呈献色彩缤纷的最新 NABA 歌舞秀——炫彩夏日，本周六晚于金界二期的 NABA 歌剧院启幕开演。今日就前来体验这全城最为璀璨亮眼的歌舞秀！

这场超乎您想象的世界级动人演出，汇集了国际才艺表演者齐聚一堂。全场演出贯穿着色彩斑斓的服饰及灯光等吸睛元素，在柬埔寨首家先进 3D 影像映射衬托下，更显光影栩栩如生，令人叹为观止。

此外，缤纷主题的全新演出内容，包含演唱、舞蹈、杂技及魔术等精彩表演环节，仿佛带您穿越娱乐、艺术及启发的感官之旅。

在这里，每个人都能感受到无尽欢乐与惊喜！而表演的聚焦点，包括来自非洲埃塞俄比亚的炫技飞团。这兄弟组合曾参与“西班牙达人秀”电视实况节目，凭着令人目瞪口呆的杂技表演，赢取直接晋级的黄金按钮殊荣。这一次，他们将联同舞艺精湛的哥伦比亚拉丁舞者，以及舞者之星组合，带来惊叹连连的高难度演出，不容错过！

而来自俄罗斯的闪变侠侣，是另一全场焦点的男女表演组合，两人快如闪电般换装的拿手绝活，携手来自台湾的魔术扑克手一展魔术才华，势必博得满堂喝彩。

这场娱乐性十足的免费演出，适合全家观赏，可谓老少咸宜。每场演出限定 1,000 个观众席位，先到先得。从 7 月 7 日至 8 月 12 日，每逢周三至周日，晚上 7 时 30 分，于金界二期 NABA 歌剧院准时开场。

值得一提的是，在金界二期 2 楼 NABA 歌剧院对面的金大庭餐厅，还推出了“2 人 1 价”的自助晚餐特惠。每日傍晚 5 时 30 分至晚上 7 时 30 分，在观赏表演前，先享全城最丰盛的国际自助餐！两人同享只需 33 美元特惠价。（每位只需 16.50 美元）



令人惊喜的是，金大庭餐厅的“2人1价”特别促销，还包括每日午餐时段！时间从中午12时至下午2时30分，两人同享只需28美元。金界二期也提供室内免费泊车。机会难逢，现在就和您的亲朋好友畅享金界，欢乐无限！

###

关于金界

最新扩建的金界娱乐城，设施包括 1,658 酒店套房及豪华客房、27 家主题餐厅及酒廊等、两家奢华级水疗中心、一座拥有 2,000 观众席的 NABA 歌剧院、柬埔寨第一家由中免集团运营的免税购物地下商街、丰富多元的娱乐选择以及顶级的会展及宴会设备。媒体咨询，敬请联系：

龙美伶女士
资深市场传讯经理
电话: (+855) 10 737 684
电邮: melanieloong@nagaworld.com

李嘉宝女士
资深市场传讯主任
电话: (+855) 10 859 113
电邮: britneyli@nagaworld.com